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Hora:  17:00 
Lloc: Museu de la Pagesia de Can Cases del Racó (Santa Susanna) 
 
 
 
 
President: Sr. Joan Puigdollers Fargas, Diputat delegat d’Espais Naturals i Medi Ambient de la 

Diputació de Barcelona 

Secretari: Sr. Ramon Espinach Grau, Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals de la Diputació 
de Barcelona (absent) 

 
Assistents : vegi's annex 

 

 

Ordre del dia 
 

1.  Aprovació de l’acta de la reunió anterior.  

2.  Donar compte dels principals temes tractats a la darrera reunió de la 
Comissió Consultiva.  

3.  Donar compte sobre el desenvolupament del procés de revisió del Pla 
Especial.  

4.  Informe de gestió. Principals activitats realitzades.  

5.  Proposta d'actuacions per a l’any 2013. 

6.  Torn de paraules. 

 
 

 
 

 



 

Desenvolupament de la sessió 

 
Dóna la benvinguda als assistents el Sr. Puigdollers, Diputat delegat d’Espais Naturals i Medi 
Ambient, que agraeix l’acollida a l’Ajuntament de Santa Susanna. 
 
Tot seguit, es passa al primer punt de l’ordre del dia, en el qual s’acorda donar per aprovada l’acta de 
la darrera reunió (Calella, 26.06.12). Per a desenvolupar el segon punt de l’ordre del dia intervé el Sr. 
Rasche que, excusant la presència del Sr. Espinach (secretari del consell), dóna compte dels 
principals temes tractats a la recent reunió de la Comissió Consultiva, celebrada el dia 5 de 
novembre, en aquest mateix Museu de la Pagesia. Hi van assistir 24 persones en representació de 16 
entitats i, entre els temes debatuts que van generar més interès i aportacions, destaca els següents: 
l’aprofitament de la biomassa forestal, les modificacions de les bases reguladores de les subvencions, 
els abocaments de residus en indrets singulars i els danys causats per senglars i cabirols. En relació 
al procés de revisió del Pla Especial, explica que es va parlar de la connectivitat entre el Montnegre i 
el Corredor i el Parc de la Serralada Litoral (es va demanar especial atenció al sector de Parpers) i, 
també, es fa ressò de la intervenció del representant de l’Associació de Propietaris a la Serra de 
l’Esquirol, el qual es lamentà de la lentitud amb què s’està desenvolupant aquest procés i va demanar 
més diligència en resoldre quin ha de ser el tractament de les urbanitzacions irregulars.  
 
Encetant el tercer punt de l’ordre del dia, que fa referència al procés de revisió del Pla Especial del 
Montnegre i el Corredor, el Sr. Bombí diu que s’està treballant amb les administracions competents en 
acordar la forma més adient de conduir el procés de revisió i, tanmateix, en determinar quin ha de ser 
el tractament de les urbanitzacions irregulars. Explica que l’equip tècnic encarregat de la redacció del 
nou pla ha avançat en la proposta de nova normativa, en la definició de la xarxa viària bàsica i 
elaborat un primer esbós de la futura zonificació, dissenyada amb l’objectiu de simplificar els àmbits 
normatius actuals i garantir la protecció dels elements d’alt interès ecològic i paisatgístic. També 
s’està treballant en la proposta de connectors amb els espais naturals veïns. 
 
El Sr. Beltran aclareix que s’han mantingut contactes amb les direccions generals de Polítiques 
Ambientals, d’Ordenació del Territori i Urbanisme, i del Medi Natural i Biodiversitat de la Generalitat 
de Catalunya amb la voluntat d’establir mecanismes de col·laboració, delimitar els àmbits de treball de 
les administracions implicades i determinar el camí a seguir. D’acord amb les consultes realitzades, 
explica que el primer que caldrà fer formalment és tramitar una proposta de modificació de l'àmbit del 
PEIN/Xarxa Natura 2000 del Parc del Montnegre i el Corredor i (si encara continua sent la voluntat de 
tots els Consistoris) instar la seva declaració com a parc natural. Un cop aprovades aquestes 
propostes pel Consell executiu de la Generalitat es podrà continuar amb la redacció del pla especial 
urbanístic. El Sr. Puigdollers reitera que tots els passos es faran en total consens amb els 
ajuntaments.  
 
Pren la paraula Sr. Bombí que desenvoluparà conjuntament els continguts del quart i del cinquè punt 
de l'ordre del dia, per donar compte de l'estat de realització de les actuacions programades per a l'any 
2012 i de les línies de treball més rellevants proposades per a l’any 2013. El Sr. Bombí explica que, 
tal i com s’ha fet en anys anteriors, durant la tardor s’ha dut a terme una ronda de reunions amb els 
equips de govern de tots els ajuntaments de l’àmbit del parc per recollir propostes de cara a 
l’elaboració del programa d’activitats 2013. Es lliura als assistents el document que recull els 
principals objectius i les actuacions més destacades de la proposta d’activitats per a l’any 2013. 
 
En relació al programa de conservació, fa esment de l’execució de treballs, duts a terme en el marc 
del conveni amb l'Obra Social de La Caixa, corresponents als plans de millora dels àmbits de ribera a 
Olzinelles, Fuirosos, Ramió i a la vall de la Riera de Pineda. Mostra diverses imatges dels treballs 
efectuats durant l’any 2012 de recuperació de pastures i antics camps de conreu que havien estat 
abandonats o bé transformats en plantacions d’arbres de creixement ràpid. Fa esment d’una actuació 
d’eliminació d’espècies al·lòctones (majoritàriament mimosa) a la Serra de l’Esquirol. Explica les 
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repercussions que té la recuperació d’espais oberts en la conservació de la diversitat biològica i el 
foment de les activitats agrícoles i ramaderes. Tanmateix, posa de manifest el valor d’aquests espais 
com a elements de lluita passiva contra els incendis forestals en un territori predominant forestal. 
 
També dóna compte de les actuacions forestals realitzades en diverses finques públiques (Can Bosc, 
Can Preses, Can Pica i Serra de l’Esquirol). Diu que pràcticament tots els terrenys de titularitat pública 
(que suposen el 10% de la superfície total del parc) disposen de Plans Tècnics de Gestió i Millora 
Forestal. Els aprofitaments de llenya o suro que donen benefici compensen els costos dels treballs 
deficitaris, com poden ser aclarides de selecció o actuacions de manteniment de les pistes de 
desembosc. 
 
Quant a la campanya de vigilància d’estiu, que es va tancar el 12 de setembre, diu que, malgrat les 
condicions meteorològiques desfavorables, els resultats finals de la campanya de prevenció han estat 
satisfactoris al Montnegre i el Corredor. Solament dos petits focs han afectat el parc, amb menys de 
50 m2 cremats. Destaca, que l’any 2012 està resultant especialment sec i càlid. A l’estiu, la manca de 
pluges ha coincidit amb fortes calorades, sobre tot a l’agost, amb molt dies amb temperatures 
superant els 30ºC. Els nivells de risc de foc forestal han estat els més elevats dels darrers anys. Des 
de finals de juny fins a mitjan setembre s’han succeït diversos episodis amb risc molt alt o extrem, que 
han mantingut en estat de màxima alerta els mitjans de vigilància i extinció.  
 
El Sr. Bombí informa dels resultats relatius a la temporada 2011-12 del programa de seguiment de les 
poblacions de senglar de Catalunya. En col·laboració amb les colles de caçadors, el parc de 
Montnegre i el Corredor participa des de fa més de dotze anys en aquest estudi que aporta dades 
molt fiables sobre l’evolució de les poblacions de senglar. Exposa les dades de captures a la darrera 
temporada (667 senglars en 500 batudes) que posen de manifest que les densitats de senglar 
segueixen augmentant. Al Montnegre i el Corredor s’estima que hi ha 8,5 senglars/100 ha, una de les 
densitats més elevades de Catalunya. Aquest fet comporta un increment dels danys a agricultors i 
ramaders (que han estat especialment importants enguany) així com un major nombre d’accidents de 
trànsit per atropellaments de senglars.  
 
Explica que des de l’Àrea de Territori i Sostenibilitat es volen implementar, en col·laboració amb els 
caçadors, diverses mesures per contribuir a evitar que el senglar esdevingui una plaga. Entre les 
possibles línies d’actuació proposades, assenyala la conveniència d’incrementar la pressió cinegètica 
i l’assaig de noves modalitat de cacera, la promoció d’accions de prevenció dels danys agrícoles i, 
també, el foment de la comercialització i el consum de la carn de senglar i de productes derivats. 
 
 
  Per a l’any 2013, els principals objectius en conservació que es proposen són els següents: 
 

 Redactar del pla de conservació del parc 

 Impulsar un pla d’acció per al control de les poblacions de senglar en col·laboració amb els 
caçadors  

 Executar actuacions de millora d’hàbitats, recuperació d’espais oberts i restauració del 
paisatge [conveni LKXA] 

 Promoure la gestió forestal planificada de les finques públiques aplicant criteris de 
sostenibilitat ecològica i viabilitat econòmica 

 Desplegar el dispositiu de prevenció d’incendis i garantir la funcionalitat de les 
infraestructures, en coordinació amb els altres agents implicats, cercant la màxima eficiència 

 
 
A continuació i fent referència al programa de foment del desenvolupament i de la participació, el 
Sr. Bombí informa de diverses línies d’actuació orientades al foment de la producció de biomassa 
forestal i del seu ús. En aquest sentit, explica que es prioritzaran les inversions en calderes de 
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biomassa en les subvencions a particulars de l’any 2013. Tanmateix diu que s’instal·laran calderes de 
biomassa en diferents equipaments del parc, com a Can Pica o el Centre d’informació d’Hortsavinyà, 
en substitució de les de gasoil, el que suposarà una notable reducció en les despeses de calefacció. 
Mostra algunes imatges d’aprofitaments forestals on s’obté biomassa (estella) a partir de 
subproductes forestals. 
 
Seguint en l’àmbit del foment del desenvolupament, recorda que el Parc del Montnegre i el Corredor 
participa per primera vegada en el programa Parc a Taula, que vol ser un instrument de dinamització 
socioeconòmica amb la promoció de productors i artesans i la implicació de restauradors. En l’edició 
2012 hi han participat solament cinc restaurants i un allotjament dels municipis de l’àmbit del parc. Diu 
que s’està treballant amb l’objectiu d’estendre aquest programa a productors i empreses de serveis de 
restauració i acollida de tots els municipis del parc i informa de la celebració, el passat 17 de 
novembre, d’un Mercat del Parc a Taula a Mataró amb la participació de productors vinguts de 
diferents parcs. Al llarg de l’any, el parc també ha estat present en diverses fires i mercats locals (fins 
a 8 d’aquests esdeveniments) oferint informació sobre el Montnegre i el Corredor.  
 
En relació a actuacions en infraestructures, explica que la Xarxa de Parcs s’ha acollit a un programa 
d’ajuts europeu al desenvolupament (FEDER) amb un projecte conjunt, que inclou actuacions de 
millora de la xarxa viària de titularitat pública del parc. Fa una relació de les principals inversions fetes 
en senyalització durant l’any, com la que correspon a l’eix Calella-Hortsavinyà-Tordera, i dóna compte 
de la instal·lació de dos mòduls de bústies a Sant Pere de Riu (adquirits i instal·lats en col·laboració 
amb l’Ajuntament de Tordera i els veïns). 
 
Quant a les polítiques culturals, informa del desenvolupament de la 17ª edició del programa Viu el 
Parc referint-se a l’acte central o Gran Festa del parc que, com és tradicional, es va celebrar el segon 
diumenge d’octubre, el dia 14, a l’entorn del Santuari del Corredor. Tot i que el temps no 
acompanyava, l’acte va comptar amb l’assistència de prop de 1.000 persones, sobretot grups 
familiars. Els participants van poder gaudir de variades activitats (jocs, tallers, música,...) a 
l’esplanada principal i de l’espectacle final (circ/malabars) al recinte del santuari. D’altra banda, 
informa de la celebració, en una nova edició del cicle Poesia als Parcs, d’un acte de lectura musicada 
de poemes a la Font del Pradelló (23 de setembre, Olzinelles, Sant Celoni) que va aplegar 50 
persones. 
 
 

Per a l’any 2013, els principals objectius en foment del desenvolupament i de la participació 
que es plantegen són els següents: 

 
 Millorar els instruments i els vincles de participació i diàleg amb els agents socials i les 

entitats del territori 

 Impulsar la participació de productors, artesans, serveis de restauració i allotjament en el 
programa Parc a taula 

 Promoure la producció i la utilització de biomassa forestal 

 Desenvolupar els projectes cofinançats pel FEDER i seguir treballant coordinadament amb 
els municipis en el manteniment i millora de la xarxa viària 

 Millorar la senyalització del parc i els seus accessos, fent més eficients els mecanismes de 
manteniment i reposició 

 
 

Referint-se a les principals actuacions que s’estan duent a terme enguany dins el programa d’ús 
social, el Sr. Bombí informa de diversos treballs de millora en indrets estratègics del parc. Fa especial 
referència a la intervenció realitzada a Santa Maria del Montnegre, en col·laboració amb l’Ajuntament 
de Sant Celoni i l’Associació d’Amics de Santa Maria del Montnegre, que va ser presentada en un 
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acte celebrat el passat 10 de novembre en el qual es va plantar un nou roure, obtingut per clonació 
del roure original. 
 
En relació al desenvolupament de la xarxa de senders autoguiats, diu que s’ha editat el fulletó de 
l’itinerari de La vall de la riera de Pineda, a la portadella del qual es veu una imatge de l’arcada 
romana de la Font del Ferro, recentment restaurada i consolidada. S’ha senyalitzat un nou itinerari de 
Sant Iscle de Vallalta al Pla de Forcs i es troba en procés d’edició el de Les Torrenteres (Sant Cebrià 
de Vallalta). Pel que fa a publicacions, també es fa ressò de l’edició d’un “mapa de l’informador” del 
parc que, a més de d’incloure informació sobre serveis i recomanacions als visitants, incorpora un 
plànol gran on es poden assenyalar rutes suggerides i marcar indrets d’interès. 
 
 

A l’any 2013, els principals objectius inclosos en la proposta de programa d’ús social són els 
següents: 

 
 Avançar en el projecte de rehabilitació de Can Bosc com a equipament central del parc al 

Corredor  

 Rendibilitzar la xarxa d'equipaments i millorar la qualitat de l'oferta d'activitats i serveis  

 Col·laborar amb els ajuntaments en l’ordenació i millora d’accessos i indrets estratègics o 
d’alta afluència 

 Desenvolupar el pla director d'itineraris, en coordinació amb els municipis, aplicant criteris de 
racionalització i coherència 

 Instal·lar plafons explicatius/divulgatius per donar a conèixer els elements rellevants del 
patrimoni 

 
 
Tot seguit i entrant en el darrer programa d'activitats generals, exposa els resultats d’una enquesta 
de satisfacció adreçada als usuaris del equipaments. Havent-se recollit les opinions de més de 1.500 
usuaris de 10 equipaments del Parc del Montnegre i el Corredor al llarg d’un any (d’abril de 2011 a 
març de 2012) els resultats obtinguts mostren un nivell de satisfacció molt elevat, valorant-se 
especialment el bon tracte i la professionalitat dels informadors.  
 
Per acabar, el Sr. Bombí lliura als assistents la relació d’informes preceptius emesos durant l’any 
2012 i, també, la relació d’incidències d’ús públic resoltes agrupades per municipis. El Sr. Rasche 
aclareix que, al Parc del Montnegre i el Corredor, s’està fent el seguiment de les incidències 
relacionades amb l’ús públic (equipaments, xarxa viària bàsica, senyalització, manteniment i neteja,...) 
utilitzant un aplicatiu dissenyat per a espais protegits amb la Q de Qualitat Turística. Explica que la 
relació lliurada no és exhaustiva i que encara no queden enregistrades la totalitat de les actuacions 
que el personal de manteniment del parc aconsegueix resoldre. Mitjançant aquest protocol de 
seguiment, en procés d’implantació, s’obtenen indicadors (com per exemple, quin és el temps mitjà 
utilitzat en la resolució dels diferents tipus d’incidència) per avaluar la qualitat de la gestió de serveis 
relacionats amb l’ús públic. 
 
 

A l’any 2013, els principals objectius del programa d’activitats generals proposats són: 
 

 Analitzar l’eficiència i l’impacte de la gestió, mitjançant aplicatius de seguiment i avaluació 
interns i enquestes, i utilitzar la informació recollida per implantar millores 

 Desenvolupar el procés de revisió del Pla Especial en col·laboració amb els ajuntaments i 
amb la participació dels agents territorials 
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Finalitzat el balanç de gestió i la presentació de la proposta d’objectius, s’obre el torn de paraules 
corresponent al sisè i darrer punt de l’ordre del dia.  
 
Intervé el Sr. Puigdollers que, en relació als resultats globals positius de la campanya de prevenció 
d’incendis, vol expressar el seu agraïment a l’esforç i la contribució de moltes persones, des de 
professionals fins a voluntaris de les ADFs. Diu que es seguirà impulsant la màxima coordinació entre 
tots els agents implicats i expressa la voluntat de mantenir els recursos destinats a prevenció 
d’incendis. Tanmateix, esmenta el compromís de la diputació de contribuir al manteniment de franges 
de protecció, que considera infraestructures d’alta prioritat, molt valuoses en la lluita i prevenció dels 
focs forestals. 
 
La Sra. Sans remarca que enguany el risc d’incendi ha estat molt alt en els municipis del parc, bé i 
que, sortosament, no hi ha hagut cap foc important. Creu que pot ser un bon moment perquè, a 
iniciativa dels ajuntaments, s’assoleixin acords amb els propietaris forestals que permetin incentivar 
una adequada gestió dels boscos. Assenyala que el foment de l’activitat forestal, com també la 
promoció de l’aprofitament de biomassa, poden generar ocupació amb la creació de nous llocs de 
treball. El Sr. Bombí considera que cal aprofitar la presència d’una associació de propietaris forestals 
activa, com la del Montnegre i el Corredor, per avançar en aquest sentit. El Sr. Rasche diu que la 
col·laboració dels ajuntaments, per exemple organitzant reunions d’àmbit local, pot ser una bona eina 
per implicar-hi un major nombre de propietaris.  
 
El Sr. Bellapart explica algunes línies d’ajut de la Diputació de Barcelona destinades als municipis i 
relacionades amb prevenció d’incendis a les urbanitzacions. Així, fins a finals d’any es pot demanar 
suport econòmic i tècnic per a treballs de neteja de vegetació en zones verdes i parcel·les no 
edificades de titularitat municipal. També s’ofereix, a través del Catàleg de Serveis, el suport de 
l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis Forestals en la redacció de plans de prevenció a 
les urbanitzacions, que consisteixen bàsicament en la planificació del tractament de la vegetació de 
les franges perimetrals, les parcel·les no edificades i les zones verdes. També es dóna suport en la 
preparació del procediment administratiu (ordres d’execució, actes d’inspecció i execucions 
subsidiàries). 
 
El Sr. Vidiella detalla que, a les comarques de Barcelona hi ha unes 700 urbanitzacions que haurien 
de disposar, d’acord amb la normativa, de plans de prevenció d’incendis forestals. D’aquestes, encara 
n’hi ha més de tres-centes que no en tenen, per la qual cosa la diputació seguirà oferint suport als 
municipis a través del seu Catàleg de Serveis. El Sr. Sitjà explica el cas de Calella, amb 
urbanitzacions recepcionades i connectades a la trama urbana que no poden acollir-se als ajuts. Això 
no obstant, diu que la resposta dels veïns en l’execució de les actuacions de neteja ha estat bona. El 
Sr. Vilà comenta que, a Fogars de la Selva, l’aplicació de les ordenances municipals pel que fa a la 
neteja de les parcel·les és efectiva i que també funciona, tot i que costa, aconseguir acords amb els 
propietaris per a la creació i el manteniment de les franges perimetrals. 
 
En relació a la campanya de vigilància, el Sr. Vilà reconeix que aquest estiu s’ha patit força i es 
manifesta partidari de mantenir i potenciar les tasques de guaitatge/detecció més que de seguir fent 
recorreguts de vigilància amb els vehicles pick-up. Remarca la importància de l’autopista AP-7 com a 
element de discontinuïtat per a fer front als focs forestals, tot assenyalant que en molts punts passa a 
tocar de les masses forestals. Creu que seria bo demanar a l’empresa concessionària que fes un 
adequat manteniment de vorals i franges laterals.  
 
Finalitzant amb el bloc d’intervencions sobre prevenció d’incendis, Sr. Vidiella anuncia que, a l’any 
2013, es volen unificar els dispositius de prevenció de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals (OTPN) i 
els de l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis Forestals (OTPMIF) amb l’objectiu 
d’optimitzar els nivells de coordinació i millorar l’eficàcia del servei. 
 
A continuació, el Sr. Pujol proposa el seu municipi com a seu per a la propera reunió del consell 
Coordinador oferint també als assistents la possibilitat de visitar la Torrassa o Torre del Moro, 
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recentment restaurada. En un altre ordre de coses, explica que els serveis tècnics de l’ajuntament de 
Llinars del Vallès estan treballant per aconseguir racionalitzar la xarxa viària del municipi, fent una 
selecció dels que han de formar part de la xarxa pública. Pregunta si es pot obtenir assessorament 
tècnic per aquest projecte, que té com a objectius garantir la funcionalitat i reduir les despeses de 
manteniment del camins. La Sra. Sans explica que, amb la col·laboració de la Diputació de Barcelona, 
a Sant Iscle de Vallalta s’està elaborant l’inventari dels camins del municipi. El Sr. Bellapart comenta 
que la diputació havia fet el manteniment del cadastre, i diu que la interpretació de la titularitat del 
camins és una tasca ben complicada. 
 
El Sr. Vilà, en relació al programa d’activitats per a l’any 2013, considera d’interès per al seu municipi 
que es contemplin actuacions per donar a conèixer el volcà de Sant Corneli i que es col·labori en la 
rehabilitació de la teulada de l’església de Ramió. 
 
En concloure les intervencions, pren la paraula el Sr. Joan Campolier que expressa la seva satisfacció 
per haver acollit a Santa Susanna les reunions dels òrgans de gestió i participació del Parc del 
Montnegre i el Corredor i ofereix als assistents la possibilitat de fer una breu visita a l’exposició 
instal·lada al Museu de la Pagesia destinada a donar a conèixer la història del món rural i la relació 
entre l’home i la terra a través de la vida del pagès.  
 
I essent les 18:45 hores i sense haver-hi més temes que tractar, es dóna per finalitzada la reunió del 
Consell Coordinador del Parc del Montnegre i el Corredor. 
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ANNEX: Relació d'assistents a la reunió 
 
 
 

Membres del Consell Coordinador  

Diputació de Barcelona Sr. Joan Puigdollers Fargas 
Diputat delegat d’Espais Naturals i Medi 
Ambient DB 

 Sr. Ramon Espinach Grau (absent) Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals  

Generalitat de Catalunya -  

Ajuntament d'Arenys de Munt excusat  

Ajuntament d’Argentona Sr. Pere Móra Juvinyà Regidor 

Ajuntament de Calella Sr. Jordi Sitjà Roca Tinent d’Alcalde 

Ajuntament de Dosrius -  

Ajuntament de Fogars de la 
Selva 

Sr. Josep Vilà Camps  Alcalde - President 

Ajuntament de Llinars del 
Vallès 

Sr. Martí Pujol Casal Alcalde - President 

Ajuntament de Mataró -  

Ajuntament de Palafolls -   

Ajuntament de Pineda de Mar Sr. Antoni Abad Guillén Regidor  

Ajuntament de Sant Andreu de 
Llavaneres 

excusat  

Ajuntament de Sant Cebrià de 
Vallalta 

Sr. Josep Pla Jubany Regidor 

Ajuntament de Sant Celoni excusat  

Ajuntament de Sant Iscle de 
Vallalta 

Sra. Núria Sans Palau Alcaldessa - President  

Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt 

-  

Ajuntament de Santa Susanna Sr. Joan Campolier Montsant Alcalde - President 

Ajuntament de Tordera -   

Ajuntament de Vallgorguina -  

Ajuntament de Vilalba Sasserra Sr. Carles Olmo Rebull Tinent d’Alcalde 

 
 

 
Consells Comarcals convidats 

 

CC del Maresme -  

CC de la Selva -  

CC del Vallès Oriental -  
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Altres assistents Sr. Pere Grivé Martínez Tinent d’Alcalde Aj. de Llinars del Vallès 

 Sr. Reca Vidiella Roca  Coordinador d'àmbit d'Espais Naturals DB  

 Sr. Jordi Bellapart Colomer Gerent de Serveis d’Espais Naturals DB  

 Sr. Albert Beltran Masdéu OTPAT. DB 

 Sra. Lígia Espejo Arenas OTPAT. DB 

 Sr. Quique Rasche Villanova Cap de la Direcció Territorial Oriental de 
l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals DB

 Sr. Antoni Bombí Arnau Director del Parc del Montnegre i el Corredor 
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